

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

22-01-2025

Plats: A304

Fika:

Närvarande: Klara, Noel, Melina, Atle, Lisa, Staffan, Esmeralda, Sonny

Mötet öppnas kl. 12.12

Fika: Staffan fixar

Runda:

Noel: varit på programråd. Kommer bli stora förändringar om två år. Kändes bra att sitta med.

Atle: Har bokat lokaler åt Arkipelago. Klagomål om fotorummen från enkäterna.

Lisa: mår bra!

Esmeralda: Ska fixa tröjorna. Ska även resa bort.

Staffan: Amanda ska röstas in på SM, måste dock specificera hennes roll. Många möten.

Nästa möte ska den nya A-gruppen möta den gamla A-gruppen. Det finns inte så många som är med i mottagningen, vi behöver ett förs, men det kan fixas senare.

Sonny: Har lagt ut ett instagraminlägg och fått in motion.

Melina: Har tänkt på vad hon ska säga på megarådet.

Klara: Möte med Fritz och alla klubbmästare och ordförande på S på zoom.

Var på ordföranderåd i måndags. Att dra sig ur VPR diskuterades.

Hur ser våren ut?

Ska bli lättare att starta föreningar och aktiviteter såsom workshops. T.ex pilotprojekt som kan få finansiering från sektionen. Måste kunna godkännas på något sätt men ska vara enkelt.

Sätt upp en poster som gör reklam för att starta en förening/ workshop där man får finansiering från sektionen. Viktigt att det känns spontant.

Typ: "Visste du att du som är medlem i sektionen kan få pengar för att drive en idé, workshop eller klubb".

Behövs några regler kring detta. Ett möte exempelvis.

Hemsidan:

T.ex.: sektionshistoria med vilka som hållit vilka poster tidigare, Noel kan hjälpa till med det.

NPP dokumenten: hur bra fungerar dem.

Amöban och lokalerna, Oasen:

Ljusdesign får inte glömmas: hade varit kul med ett samarbete med dem. De borde inkluderas mer, styrelsen kanske kan presentera sig för dem.

Klagomål på den internationella mottagningen. Informationen har inte nått ut.

Styrelsetröjor:

Vi måste bestämma oss:

Svart på svart?

Mer diskret?

Svart på svart, broderat,

Bröstet. Liten logga. För och efternamn etc. som vanligt.

Hur beställs det:

Faktura! Skickas till kassor@arkitektursektionen.se

Diskutera månadsmailen ikväll/ på väg hem till Sonny.

Mötet avslutas. 12.58